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Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 97 stemmer mod 11; 49 med- 
lemmer tilkendegav, at de hverken stemte 
for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
privat arbejdsanvisning m. v. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 95) 
findes i tidenden sp. 3695, udvalgets tillægs- 
betænkning i tillæg B. sp. 1033). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 157 stemmer; 3 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag ,på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om visse 
hovedlandevejsstrækninger. 

(Anden behandling af lovforslaget, (nr. 86) 
- findes i tidenden sp. 3731). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. ; 

Kjær Rasmussen: Jeg har før haft lejlig- 
hed til at anke over den manglende plan- 
lægning ikke alene på dette område, men 
på så mange andre også. Vi har derfor ingen 
mulighed for at vurdere, om dette lovfor- 
slag er rigtigt eller forkert, og i konsekvens 
heraf vil vi undlade at stemme fot det. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 158 stemmer; 3 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om almindelig omsætningsafgift. 
(Bftalingsfrist for landbrug og fiskeri m. v.). 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
120) findes i tidenden sp. 3777). 

- Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Grethe Philip: Jeg tror, der i hele befolk- 
ningen er en stærk følelse af, at vi alle må 
stå. solidarisk med de mennesker inden for 
landbrug, gartneri og fiskeri, der nu rammes 
hårdt af de store ændringer i samfunds- 
strukturen både her i Danmark og i landene 
omkring os, og jeg deler denne følelse af 
medansvar. Derfor ser jeg med stor forvent- 
ning hen til arbejdet i det udvalg, som rege- 
ringen nylig har nedsat til at overveje land- 
brugets hele situation og forhold på længere 
sigt og komme med forslag, der kan lette til- 
pasningen til de nye ,forhold. 

Jeg er dog ganske klar over, at der ved 
siden af én langsigtet planlægning er et stort 
behov for hurtig hjælp og støtte til de 
mange inden for landbruget, der er hårdt 
trængt. Men det er overordentlig vigtigt, at 
vi finder frem til en form for støtte, der ikke 
tilsidesætter grundlæggende principper i vor 
lovgivning eller 홢 sådan som det sker ved ' 
visse andre foranstaltninger til støtte for 
landbruget 홢 sætter en økonomisk meka- 
nisme i gang, der skader hele vor samfunds- 
økonomi. 

Jeg mener ikke, regeringen ved dette 
lovforslag i tilstrækkelig grad har taget hen- 
syn hertil, og jeg har en stærk fornemmelse 
af, at denne opfattelse deles af mange 
mennesker ikke blot uden for landbruget, 
men også blandt landbrugets egne folk. Ved- 


